
 Leka kommune  
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Formannskap 
Møtested: Lille møterom Lekatun 
Dato: 17.06.2019 
Tidspunkt: 14:10 – 15:20 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Kristin Floa Nestleder SP 
Bjørn Arne Laugen Medlem AP 

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Per Helge Johansen 
Ole Kristian Holand 
Åsmund Nilsen 

Leder 
Medlem 
Medlem  

SP 
SP 
V 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Sindre Helmersen 
Ole Annfinn Helmersen 
Mari-Anne Hoff 

Per Helge Johansen 
Ole Kristian Holand 
Åsmund Nilsen 

SP 
SP 
SV 

   

 

Merknader 
Sindre Helmersen ble valgt til å underskrive protokoll i tillegg til møteleder. 

Underskrift: 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, 
er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 

 
 
Leka, ________ 
 

 
______________________   ______________________  
Kristin Floa     Sindre Helmeren 
 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Roald Huseth 
Kirsti Hoff 

Setterådmann 
Personalkonsulent 



Saksliste 

Utvalgs- 

saksnr 

Innhold Lukket Arkiv- 

saksnr 

PS 42/19 Framforhandling og inngåelse av avtale om 
faktaundersøkelse 

 2018/272 

 
Varslingssak – orientering om saksbehandlingen v/ setterådmannen. Spørsmål og 
diskusjon.  
  



PS 42/19 Framforhandling og inngåelse av avtale om faktaundersøkelse 

Saksprotokoll i Formannskap - 17.06.2019  

Oppfølging av F.sak 41/19; Avtaleinngåelse med Roald Huseth om å ta oppdrag som 
setterådmann.  
Roald Huseth informerte formannskapet om status så langt, og plan for videre prosess. 
Huseth kommuniserer med Arbeidstilsynet, og skal svare ut i forhold til første pålegg 
som har frist for lukking 21. juni 2019.  
 
Det må gjøres en faktaundersøkelse, og det må leies inn en ekstern aktør for dette.  
 
Vurdering/konklusjon: 
En ønsker å avslutte saken så fort som mulig, og en avtale med den som skal foreta 
faktaundersøkelsen bør om mulig inngås før ferien.  
 
Formannskapet er enig om at en må utnytte fordelene ved å bruke kommunens eget 
revisjonsselskap; en unngår å bruke tid på anbudskonkurranse, og kan forvente et 
kostnadsnivå som er likt eller lavere enn ved bruk av andre aktører, og revisjonen har 
noe kjennskap til kommunen fra før.  
 
Huseth har tatt kontakt med Revisjon Midt-Norge SA for å finne ut om det er mulig å 
inngå en avtale, og det forventes tilbakemelding i løpet av få dager.  
 
Forslag fra formannskapet:  
Setterådmannen gis fullmakt til å forhandle avtale med konsulent for 
faktaundersøkelse. Endelig avtale forelegges formannskapet for godkjenning.  
 
Votering: Formannskapet forslag enstemmig tilrådt. 
 

Innstilling 

Setterådmannen gis fullmakt til å forhandle avtale med konsulent for 
faktaundersøkelse. Endelig avtale forelegges formannskapet for godkjenning.  
 
 
 
 
Leka, 17.06.2019 
 
 
Kirsti Hoff 
personalkonsulent 

 


